
Information fra bestyrelsen 

 

Vedr. bestyrelsen i Hyldebjerg Grundejerforening 
 

Det er med beklagelse, at bestyrelsen på sidste bestyrelsesmøde modtog beskeden om, at 
formanden Poul Rosdahl Jensen på grund af sygdom så sig nødsaget til at fratræde med 
øjeblikkelig virkning.  

Det er vi kede af. Som Poul har skrevet i et nyligt omdelt skrift, så må henvendelser vedr. 
Hyldebjerg nu rettes til den øvrige bestyrelse.   

Som næstformand er jeg trådt ind som fungerende formand, indtil næste generalforsamling, 
hvor en formand naturligvis skal vælges. 

Bestyrelsen holder igen møde i starten af december og laver her en formel, midlertidig 
konstituering. 

 Som bemyndiget af generalforsamlingen har vi fundet frem til et medlem, der vil indgå i 
bestyrelsesarbejdet, der ellers var voldsomt decimeret. Vi ser frem til generalforsamlingen, 
hvor vi vil fremlægge et tilbud til renovering af stierne. 

 

P.b.v. 
 
Lis Gertrud Kildsig. 
Konstitueret formand. 


